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استاندار هرمزگان در دیدار با رئیس جهاد دانشگاهی کشور خواستار شد؛   

مهدی دوستی، در دیدار با رئیس جهاد دانشگاهی کشور 
با اشاره به اهمیت فعالیت های پژوهشی و علمی جهاد 
دانشــگاهی در تحقق توسعه پایدار، اظهار کرد: جهاد 
دانشگاهی با رویکرد جهادی وارد عرصه فعالیت های 
تحقیقاتی و پژوهشی شد و اقدامات بزرگی را در این 

زمینه در کشور رقم زد.
وی، با اشاره به لزوم فعالیت تحقیقاتی جهاد دانشگاهی 
روی آب شــیرین کن ها، عنوان کرد: اگر بتوانیم میزان 
مصــرف برق به ازای هر مترمکعــب آب را به میزان 
مشــخصی کاهش دهیم، تامین آب مــورد نیاز برای 
کشــاورزی از دریا اقتصادی خواهد شــد و می تواند 

اتفاقات تاریخی را در کشور رقم بزند.
اســتاندار هرمزگان، با ذکر این نکته که در حال حاضر 
کشــاورزی از طریق شیرین ســازی آب دریا صرفه 
اقتصــادی ندارد، تصریح کــرد: در صورت اقتصادی 
کــردن این امر بخش اعظمــی از اراضی حاصل خیز 
کشور زیر کشت خواهد رفت و چندین میلیارد دلاری 
که هر ساله برای واردکردن نهاده دامی صرف می شود، 

ذخیره خواهد شد.
دوســتی، با اشاره به تولید جلبک در استان هرمزگان، 
خاطرنشان کرد: استان هرمزگان نیازمند اجرای طرحی 
در خصوص تولید جلبک بــرای مصارف دارویی و 
دامداری و استفاده در سوخت زیستی است که حضور 
قدرتمند جهاد دانشگاهی در این زمینه می تواند بسیار 

اثربخش باشد.
ایران به یکی از کشورهای مقصد در زمینه درمان 

ناباروری تبدیل شده است
حسن مسلمی نائینی  نیز در دیدار با استاندار هرمزگان 
که در دفتر استاندار هرمزگان در شهر بندرعباس برگزار 
شد، جهاد دانشگاهی را پیشران توسعه علمی و پژوهشی 
کشــور دانست و اظهار کرد: ورود جهاددانشگاهی به 

حوزه آموزش اتفاقات بزرگی را به ثبت رساند.

وی با اشــاره به ســوابق فعالیت جهاد دانشگاهی در 
حوزه های پزشکی و پیراپزشکی، عنوان کرد: ایران یکی 
از کشورهای موفق در حوزه درمان ناباروری بوده و در 
حال حاضر به یکی از کشــورهای مقصد در این زمینه 

تبدیل شده است.
رئیس جهاددانشگاهی با اشاره به فعالیت پژوهشی و 
عملیاتی جهاددانشــگاهی، تصریح کرد: فعالیت های 
پژوهشــی و علمی در کنار اقدامات عملی واجرایی 
باعث شده است که این نهاد موفقیت های بی نظیری در 
زمینه های پزشکی، کشاورزی، تکنولوژی، حوزه های 

نفتی و فرهنگی کسب کند.
مسلمی نائینی، خبرگزاری ایسنا را یکی از پرمخاطب ترین 
خبرگزاری های کشــور دانست و گفت: خبرگزاری 
ایسنا در میان جوانان به خصوص دانشجویان از اهمیت 
و پویایی ویژه ای برخوردار اســت که همواره تمام این 
ظرفیت را برای توســعه و پیشرفت ایران به کار گرفته 

است.
وی بــا ذکر این نکته کــه خبرگزاری بین المللی ایکنا 
در حوزه های قرآنــی فعالیت می کند، اظهار کرد: این 
خبرگزاری بین المللی که باهدف ترویج مفاهیم قرآنی 

فعالیت می کند، به ۲۲ زبان زنده دنیا ترجمه می شود.
رئیس جهاددانشــگاهی با بیان این نکته که دقیق ترین 
نظرسنجی ها و افکارسنجی ها توسط جهاد دانشگاهی 
انجام می شــود، افــزود: جهاد دانشــگاهی از طریق 
مرکز افکار ســنجی ایســپا دقیق ترین و به روزترین 

نظرسنجی های کشور در حوزه های مختلف را انجام 
می دهــد که این مهــم یک ظرفیت بــرای مدیران و 

تصمیم گیران محسوب می شود.
مسلمی نائینی، با اشاره به افتتاح قطار پرند توسط رئیس 
جمهــور، تصریح کرد: سیســتم رانش این قطار که از 
پیچیدگی های خاصی نیز برخوردار است توسط جهاد 

دانشگاه طراحی و ایجادشده است.
گفتنی است در این نشست مشترک تفاهم نامه همکاری 
بین جهاددانشگاهی و استانداری هرمزگان به امضای 

دکتر حسن مسلمی نائینی و مهدی دوستی رسید.
زمینه های همکاری مشترک بیان شده در این تفاهم نامه 
شــامل همکاری در زمینه برطرف نمودن مســائل و 
چالش های استان هرمزگان در زمینه انجام پژوهش های 
کاربردی، طرح های فرهنگی و مطالعات علوم انسانی و 
اجتماعی و غیره، توسعه فناوری انرژی های نو و تجدید 
پذیر استان با بهره گیری از توانمندی های علمی و فناورانه 
جهاددانشــگاهی در حوزه انرژی های نو )آبی، بادی، 
خورشیدی، زیست توده و زمین گرمایی(، همکاری در 
حوزه جوانی جمعیت، درمان ناباروری و جلوگیری از 
سقط جنین، راه اندازی مرکز درمان پیشرفته بیماری ها در 
استان هرمزگان شامل غربالگری، پیشگیری، تشخیص 
زودرس و درمان ســرطان ســینه، زخم دیابت و ... و 
هدایت و حمایت از تجاری سازی فناوری های به بلوغ 
رســیده با همکاری دانشگاه ها و پارک علم و فناوری 

به منظور حمایت از فناوران می شود.

کمک جهاد دانشگاهی برای اقتصادی کردن
 تامین آب کشاورزی از طریق دریا

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
در دیدار با رئیس جهاد دانشگاهی کشور 
خواســتار کمک جهاد دانشگاهی برای 
اقتصادی کردن تامین آب کشــاورزی از 

طریق دریا شد.

اقتصاد کیش -     شهردار قشم در میان ۴۸ شهرداری استان هرمزگان به عنوان شهردار 
نمونه و برتر این استان برگزیده و معرفی شد.

بعد از ارزیابی های ســالیانه عملکرد شهردای های استان هرمزگان از سوی معاونت 
هماهنگی امور عمرانی استانداری، میرداد میردادی شهردار قشم در همایش تجلیل از 

شهرداران برتر هرمزگان به عنوان شهردار برتر این استان انتخاب شد.
انتخاب میردادی به علت پیاده سازی و اجرای طرح های متنوع شهرسازی، عمرانی 
و تلاش در ایجاد طرح های نوین برای تغییر فضای مبلمان و نصب الِمان های نوری 

متنوع شهر قشم بوده است.
جدول گذاری بلوار شهید رجایی، جمع آوری خودروهای فرسوده رها شده، آسفالت 
محله های بافت قدیم، جمع آوری سگ های بی پناه، لایروبی مسیل ها، احداث نخستین 
پایانه مسافربری، اصلاح هندسی نقاط حادثه خیز، ایمن سازی املاک بلااستفاده در 
بافت قدیم، تجهیز ناوگان حمل و نقل شهری، ایجاد ایستگاه تاکسی، برگذاری جشن 
های محله محور و ساماندهی دستفروشان از دیگر دلایل انتخاب میردادی به عنوان 

شهردار نمونه و برتر استان هرمزگان است.
پشتکار، جدیت در کار و ارایه طرح ها و پیشنهادات نوین و سعی در اجرای طرح های 
جدید به منظور ایجاد تغییر در مبلمان شهر قشم از دیگر دلایل انتخاب شهردار قشم به 

عنوان شهردار نمونه استان هرمزگان است.
مهدی دوستی استاندار هرمزگان با اهدای لوحی سپاس »میرداد میردادی« شهردار قشم 

را به عنوان شهردار برتر استان هرمزگان معرفی کرده است.
در این لوح، مدیریت و اجرای بهینه امور شهرداری، حاکمیت نظم و انضباط بر مجموعه 
تحت مدیریت، حسن خلق و تعامل سازنده با کارمندان، ایجاد جوی صمیمانه در بخش 
تحت مدیریــت، خلاقیت، نوآوری، مدیریت و قاطعیت در امور و انجام پروژه های 
عمرانی تاثیرگذار از مهمترین عوامل انتخاب شــهردار قشــم به عنوان شهردار برتر 

هرمزگان عنوان شده است.
این لوح تقدیر از سوی سیدسجاد انوشه معاون امور شهرداری های سازمان شهرداری ها 

و دهیاری های کشور و جمعی از مسوولان استان هرمزگان به شهردار قشم اهدا شد.
در همایش تجلیل از شهرداران برتر هرمزگان از شهردار قشم، بندرلنگه، میناب، پارسیان، 

کوشکنار، رویدر، کرگان، رمکان و پل تقدیر شد.

شهردار قشم، شهردار نمونه استان  
هرمزگان شد

اقتصاد کیش -    رئیس جهاد دانشــگاهی اســتان هرمزگان، با اشاره به ظرفیت های 
بی نظیر هرمزگان در حوزه دریایی، گفت: مخاطب اصلی سیاست های دریایی رهبر 

انقلاب را هرمزگان می دانم.
احمد زاهری در نشســت رئوسای دانشگاه های هرمزگان با رئیس جهاد دانشگاهی 
کشــور که در سالن جلسات جهاد دانشــگاهی برگزار شد، با اشاره به سیاست های 
ابلاغی مقام معظم رهبری )حفظه الله( در خصوص اقتصاد دریامحور، اظهار کرد: استان 
هرمزگان دارای ظرفیت های عظیمی در بخش های مختلف صنعتی، معدنی، دریایی، 
ترانزیتی، بندری و ... است که دولت ها باید با برنامه ریزی دقیق متناسب با برنامه های 

توسعه برای باالفعل کردن این ظرفیت ها تلاش کنند.
وی، با ذکر این نکته که با وجود تمام ظرفیت های گسترده در هرمزگان ظرفیت دریایی 
و ساحلی این استان از سایر بخش ها پررنگ تر است، عنوان کرد: پهنه عظیم نوار ساحل 
اســتان هرمزگان و حضور در کنار دریای عمان و خلیج فارس باعث شــده است که 

موقعیت اقتصادی و ژئوپلوتیک استان هرمزگان با سایر نقاط کشور متمایز باشد.
رئیس جهاد دانشگاهی با بیان این نکته که با توجه به ظرفیت های دریایی هرمزگان، 
مخاطــب اصلی بیانات رهبر معظم انقلاب )مدظله العالی( در خصوص اقتصاد دریا 
محور را استان هرمزگان می دانم، تصریح کرد: تمام ارکان نظام مقدس اسلامی و جامعه 
دانشگاهی و نخبگانی استان هرمزگان هر کدام برای تحقق منویات رهبر معظم انقلاب 

وظیفه ای را بر دوش دارند.
زاهری با اشاره به اهمیت برگزاری نشست ها دوره ای رئوسای دانشگاه های هرمزگان 
با محوریت اقتصاد دریا محور، خاطر نشــان کرد: توجه به اقتصاد دریامحور و انجام 
پژوهش های متعدد در این زمینه توســط پژوهشگران و جامعه دانشگاهی می تواند 
روی توســعه اقتصادی استان هرمزگان بسیار موثر باشــد. وی، با اشاره به نگاه ویژه 
استاندار هرمزگان و نماینده ولی فقیه در هرمزگان نسبت به جامعه دانشگاهی و لزوم 
توسعه اقتصاد دریایی، گفت: خوشبختانه شرایط و هم افزایی خوبی میان ارکان دولت 
و حاکمیت در استان هرمزگان برقرار است و شرایط برای گام برداشتن در مسیر توسعه 

فراهم است.

رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان:

مخاطب اصلی سیاست های دریایی
 رهبر انقلاب را هرمزگان می دانم

اقتصاد کیش -  رئیس سابق جهاد دانشگاهی هرمزگان گفت: ساختارهای انسانی و 
حقوقی جهاد دانشگاهی برای نقش آفرینی علمی در استان مناسب نیست.

وحید دلپســند در آئین تودیع و معارفه رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان که با 
حضور رئیس جهاد دانشگاهی کشور برگزار شد، اظهار کرد: در دوران مسئولیت بنده 
یکی از ماموریت هایی که به جهاد دانشگاه محول شده بود، ورود به موضوعات علمی 

و پژوهشی مرتبط با تکمیل زنجیره ارزش پرورش میگو و آبزیان در قفس بود.
وی، با اشاره ارزآوری عظیم صنعت شیلات، عنوان کرد: ورود علمی جهاد دانشگاهی 
به صنعت شیلات و تکمیل زنجیره ارزش پرورش ماهی و میگو توانست نقش عظیمی 
در توسعه این صنعت ایفا کند و این مهم نیز نقش عظیمی در ارزآوری به کشور داشت.
رئیس سابق جهاد دانشــگاهی هرمزگان تصریح کرد: علی رغم تمام اقدامات هنوز 
نتوانسته ایم در استان هرمزگان ساختارهای انسانی و حقوقی لازم برای نقش آفرینی 
علمی در استان هرمزگان متناسب با شرایط منطقه ای ایجاد کنیم. پر کردن این خلاءها 

باید در دستور کار مدیریت جدید باشد.
دلپســند افزود: یکی از پیشــنهادات من برای این موضوع استفاده از ظرفیت علمی 
پژوهشگران خارج از واحد است. این مهم در دوران مسئولین بنده در قالب راه اندازی 
یک نمایشگاه دستاوردهای پژوهشگران جهاد دانشگاهی انجام شد و مورد استقبال 

صنعتگران نیز واقع شد.

رئیس سابق جهاد دانشگاهی استان هرمزگان:
ساختارهای انسانی و حقوقی برای 

نقش آفرینی علمی در هرمزگان مناسب نیست

اقتصاد کیش -      استاندار هرمزگان به مناسبت ۱۶ آذر روز دانشجو، با حضور در سلف 
سرویس دانشجویی دانشگاه هرمزگان با دانشجویان هم سُفره شد و کیفیت غذا و برخی 

خواسته ها و مسائل دانشجویی آنان را بررسی کرد. 
مهدی دوستی ضمن دیدار با دانشجویان دانشگاه هرمزگان از بخش های مختلف این 
دانشگاه بازدید کرده و هدف اصلی مسئولان و مدیران دانشگاه را ارائه بهترین خدمات 
به دانشــجویان عنوان کرد و در این راستا دستوراتی را در جهت سرعت بخشیدن به 
پروژه های فعال این دانشگاه صادر کرد. وی در نشست پرسش و پاسخ با دانشجویان 
به دغدغه دانشجویان مبنی بر کمبود سرویس رفت و آمد پاسخ داد و بیان کرد: تاکنون 
۵۹ دستگاه ون و ۳۴ دستگاه اتوبوس برای مجموعه شهرداری های استان خریداری 
شده است و به طور قطع پیگیری خواهیم کرد که بخشی از این اتوبوس ها به سرویس 
رفت و آمد دانشجویان دانشگاه هرمزگان اختصاص یابد، ضمن اینکه برای بازطراحی 
مسیر تردد سرویس ها نیز با هماهنگی مسئولان دانشگاه تمهیداتی اندیشیده خواهد شد.

نماینده عالی دولت در استان هرمزگان همچنین در پاسخ به گلایه دانشجویان در رابطه 
با ترافیک شهر بندرعباس عنوان کرد: بلوارهای شهر بندرعباس عمدتا موازی با ساحل 
احداث شده اند و محورهای عمود بر این بلوارها توسعه نیافته اند از طرفی ما یک کانون 
جمعیتی ۹۰ هزار نفری را در شهرک پیامبر اعظم داریم که گره کور ترافیکی را در بخشی 
از شهر شاهدیم بر همین اساس پروژه پل پیامبراعظم)ص( را آغاز کرده ایم که می تواند 

بخشی ترافیک شهر را ساماندهی کند.
دوستی، در پاسخ به دغدغه دانشجویان مبنی بر احداث دانشکده نفت و شیمی، عنوان کرد: 
استقرار دانشکده شیمی و نفت، حق استان هرمزگان است و در این راستا با دانشگاه 
صنعت نفت به توافق رســیده ایم که دانشکده ای در هرمزگان احداث شود همچنین 
عملیات اجرایی دانشکده نفت و شیمی در سال آینده آغاز خواهد شد؛ همچنین ایشان 
بر مساعدت برای تکمیل خوابگاه دانشجویی مرکز آموزش  عالی میناب تاکید کرد.وی 
دریافت مجوز احداث دانشکده علوم پزشکی شرق و غرب هرمزگان و اتمام دانشکده 
پیراپزشکی را از موفقیت های دولت در استان دانست و گفت: دانشکده دندانپزشکی 
اســتان در حال حاضر بیش از ۵۰ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و احداث دانشکده 
متالورژی را نیز سال آینده آغاز خواهیم کرد ضمن اینکه جهت انطباق نقشه توسعه 

صنعتی استان بر توسعه آموزشی ۲۸ هنرستان تخصصی نیز راه اندازی شده است.
دانشجویان اجازه بازگشت به دوران سرسپردگی غرب و شرق را نمی دهند

استاندار هرمزگان ضمن تبریک روز دانشجو با تاکید بر اینکه دانشجویان کشورمان 
اجازه بازگشت اجانب به دوران سرسپردگی غرب و شرق را نمی دهند، اظهار کرد: ۱۶ 
آذر نماد مبارزه با استعمار، استکبار و استبداد است و کودتای ۲۸ مردادماه بغضی را در 
وجود دانشجویان قرار داد که با حضور نیکسون باز شد و در۷۰ سال گذشته همواره 

یادآوری این روز همراه با حوادثی بوده است.
دوستی همچنین با اشاره به تحولات اخیر در سرزمین های اشغالی اظهار کرد: متاسفانه 
شــاهدیم که قدرت های جهانی جمع شده  و کشتاری را در باریکه ای کوچک به راه 

انداخته اند؛ یقین بدانید که اگر ما هم سلاح نداشتیم همین کارها را با ما نیز می کردند.
وی بیان کرد: شانزدهم آذرماه در تقویم جمهوری اسلامی ایران نماد بیداری، خردورزی، 
آزادی خواهی و استکبار ستیزی است و نمایشی عینی از روح بلند دانشجویان است که 
به عنوان موذنین جامعه، سایرین را از خواب غفلت بیدار می کنند و اجازه ی سوءاستفاده 

اجانب از کشور و بازگشت به دوران سرسپردگی غرب و شرق را نمی دهند.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهار کرد: دانشجوی بیدار سال ۱۳۳۲ که حاضر 
است برای مقابله با شیطان بزرگ، آمریکای جنایتکار جان خود را فدا کند، در طول تاریخ 
این مرز و بوم ریشه دوانده است و امروز امتداد آن نسل پر افتخار در سنگر علم برای 

ایفای نقش در توسعه و پیشرفت کشور از همیشه آماده تر است.

 

سلف سرویس دانشگاه؛ 
استاندارهرمزگان هم سُفرهِ دانشجویان

اقتصاد کیش -  مدیرکل بازرسی، مدیریت عملکرد و امور حقوقی استانداری هرمزگان 
بر رعایت اصل بی طرفی در فرآیند انتخابات تاکید کرد و گفت: صیانت از آرای مردم، 
رسیدگی به تخلفات احتمالی انتخابات و آشنایی با دستورالعمل های جدید انتخابات 

از وظایف هیات بازرسی استان است.
حجت الاســلام محمد اعتمادی در نخستین نشست هیات بازرسی انتخابات استان 
که به صورت وبیناری با روسای هیات های بازرسی شهرستان های استان برگزار شد، 
حضور به موقع و متعهدانه در شــعب اخذ رای، اشــرافیت کامل با قوانین برگزاری 
انتخابات و داشــتن ســعه صدر و بردباری را از دیگر وظایف اعضای هیات بازرسی 

انتخابات برشمرد.
وی بیان کرد: جهت تشکیل هیات های بازرسی در سطح شهرستان ها از افراد باتجربه 
در زمینه برگزاری انتخابات، متعهد، مومن و وابستگی نداشتن به گروه های غیرقانونی، 

استفاده شود.
رییس هیات بازرسی انتخابات هرمزگان تصریح کرد: اعتقاد به اسلام، التزام عملی به 
احکام اسلام و قانون اساسی، حداقل سواد خواندن و نوشتن و نداشتن سابقه محکومیت 
به جرائم انتخاباتی از شرایط اعضای هیات اجرایی، نظارت و هیات های بازرسی وزارت 
کشور، شورای نگهبان، ناظران شورای نگهبان اعضای شعب و نمایندگان فرماندار و 

بخشداران است.
در این نشست هر یک از اعضای هیات بازرسی هرمزگان به بیان نظرات و پیشنهادات 
خود در خصوص برگزاری انتخابات ســالم، مشــارکتی، رقابتی و با امنیت در استان 
پرداختند. در مجموع از ۱۹۹ داوطلب نمایندگی مجلس در اســتان هرمزگان، ۱۰۳ 

داوطلب تایید، ۳۳ نفر عدم احراز و ۶۳ نفر نیز تایید نشدند.

مدیرکل بازرسی استانداری هرمزگان:

رعایت اصل »بی طرفی« در فرایند 
انتخابات، مورد تاکید هیات بازرسی است

اقتصاد کیش -   معاون ورزشــی اداره کل ورزش و 
جوانان استان هرمزگان گفت: نقش صنایع بزرگ و 
بنگاههای اقتصادی کلان هرمزگان در ورزش کشور 

و استان راضی کننده نیست.
روزبه زابلی پور اظهار کرد: پرداختن به مقوله ورزش از 
وظایف صنایع در قالب مسئولیت های اجتماعی است 
که بسیاری از صنایع بزرگ استان توجهی به آن ندارند.
وی ادامه داد: در این حوزه درسالیان اخیرفولاد هرمزگان 
و در سال جاری شرکت پالایش نفت بندرعباس در 
مسابقات استانی و لیگ های کشور توانسته آبروداری 
کنند و نام استان هرمزگان را بلندآوازه کنند. متاسفانه 
دیگر شرکت های فولادی و نفتی همچون فولاد کاوه 
جنوب کیش، صبا فولاد خلیج فارس، نفت ســتاره 
خلیج فارس و.... نه تنها به وظایف خود در حمایت از 
ورزش استان در قالب مسئولیت های اجتماعی هیچ 
توجهی ندارند؛ بلکه تصور می کنند اگرقدمی درحوزه 
آموزش و بهداشت ودرمان و محیط زیست برداشتند 

دیگر نیازی نیست به ورزش بپردازند.
معاون ورزشــی اداره کل ورزش و جوانان اســتان 
هرمــزگان با انتقاد ازعملکرد ضعیــف فولاد کاوه 
جنوب کیش درحوزه ورزش استان هرمزگان گفت: 
باید پرسید این شرکت فولادی در کدام بعد از ورزش 
همگانی، آموزشــی، قهرمانی و یا حرفه ای در سال 

جاری به ورزش استان کمک کرده است؟
زابلی پورخطاب به مدیران عامل شرکت های بزرگ 
صنعتی از جمله فولاد جنوب کاوه کیش و... گفت: 
شــما چند درصد ازتولید مجتمع خود را سهم مردم 

هرمزگان می دانید و به آن پایبند هستید؟
سهم ابرپالایشــگاه نفت ستاره در ورزش هرمزگان 

تقریبا صفر است
معاون ورزشی اداره ورزش و جوانان استان در ادامه، 

سهم پالایشگاه نفت ستاره به عنوان بزرگ ترین تولید 
کننده مشــتقات نفت خاور میانه در حوزه ورزش را 

صفر عنوان می کند.
زابلی پور با اشــاره به ســود حدود سی هزار میلیارد 
تومانی نفت ســتاره درسال گذشته، اظهار کرد: چند 
درصد ازاین ســود سهم ورزش هرمزگان شده؟ اگه 
یک درصدش هم شــده بود اتفاق خیلی بزرگی رقم 
می خورد. یعنی یــک درصد این عدد، ۳۰۰میلیارد 
تومــان که عدد خوبی برای اتفاقات بزرگ اســت. 
فکرمی کنم این شــرکت تیمی در لیگ استان دارند 
و زمینی را اجاره کردند اما پرونده ای ازاین تیم تحت 
عنوان باشگاه نداریم. معاون اداره کل ورزش و جوانان 
استان هرمزگان اضافه کرد: در ورزش هرمزگان، تنها 
کارنامه فولاد هرمزگان و پالایشگاه نفت بندرعباس 
در ورزش اســتان قابل دفاع است و بی توجهی سایر 

صنایع به ورزش استان پذیرفتنی نیست.
زابلی پور با اشاره به کمک صنایع درتوسعه زیرساخت 

هــا گفت: احداث چمن های مصنوعی که کمک به 
توســعه ورزش فوتسال اســت باعث شده استان 
فوتسالیست های قابلی در سطح کشور داشته باشد. 
اما همین ورزشکاران کجا باید عرضه اندام کنند. تیم ها 
بدون حمایت صنایع با مشکلات فراوان درمسابقات 
کشوری شرکت می کنند و عموماً هم صاحب عنوان 
می شوند. تیم فوتسال پالایش نفت بندرعباس در لیگ 
ایران حضوری پررنگ دارد که جای تبریک به مدیران 

و کادر فنی پرتلاش و بومی این تیم دارد.
وی با اشــاره به نوار بیش از ۲۰۰۰ کیلومتری ساحل 
هرمزگان تصریح کرد: در ورزش های ساحلی چقدر 
کار انجام شده اســت برای تحول در ورزش استان 
که رابطه مستقیم با سلامتی و نشاط جامعه دارد همه 
دستگاه ها باید همت کنند و صنایع نیزپای کارباشند. 
امسال ۱۱۴پروژه ورزشی آماد بهره برداری داریم که 
با بهره برداری از آنها شاهد اتفاقات خوبی در ورزش 

استان خواهیم بود.

بی توجهی صنایع سنگین و نفتی به ورزش هرمزگان
در گفت وگو با معاون ورزش و جوانان مطرح شد؛

جزیره کیش/صفین قدیم 
 روبه روى خانه بومیان 
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